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Engelen sa til dem:  

Frykt ikke! For se, jeg 
forkynner dere en stor 
glede – en glede for alt 
folket. I dag er det født dere 
en Frelser, som er Messias, 
Herren - i Davids stad.  

Lukas 2. 10-11 

Kanskje kjenner du noen som 
skal feire jul i «et fremmed 
land»? De av oss som 
har vært så 
heldige å få 
feire jul i et 
land med 
en 
annen 
kultur 
og 
andre 
tradisjoner, 
glemmer det 
aldri.  

Vi hadde pinnekjøttet og 
julegavene med oss fra 

Vea. Huset vi kom til 
var pynta så nær 
opptil norske 

tradisjoner som det var mulig 
å få til. Likevel ble det 
annerledes. 

Det setter spor å være på 
julegudstjeneste sammen 
med kristne med en annen 
kultur og som snakker et 
språk vi ikke forstår.  

Noen på gudstjenesten feiret 
jul for første gang i sitt liv. 
Uten å forstå et ord er det 

mulig å kjenne på det vi 
synger i sangen:                                

Velsigna band 
som bind Guds 
folk i saman 
her. 

Så fikk vi alle på 
denne 

julegudstjeneste 
feire at det er født 

en Frelser for alle 
folk.  

Jul i et fremmed land

Siv Stensland

Kreaktiv er to gode ting slått sammen til ett tilbud for barna. Side 2  
Musikklaget Betel fyller 

hele 60 år. Side 6 
Bli med til Tau på besøk hos Åsa med familie. 

Siste side.

Nyhetsblad fra  
Vea Bedehus Betel  
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Men i tidens fylde sendte 
Gud sin Sønn, født av en kvinne 
og født under loven. Han skulle 

kjøpe fri dem som sto under loven, 
så vi kunne få retten til å være 

Guds barn.

Romerne 5,8

 Det sanne lys, som lyser for 
hvert menneske, kom nå til 

verden. Han var i verden, og verden 
er blitt til ved ham, men verden 

kjente ham ikke.

Johannes 1, 9-10



 K
re

ak
tiv

 
70	–	90	barn	fra	1.	-	4.	
klasse,	gutter	og	jenter,	
samlet	i	ett	stort	rom.	
Skulle	nesten	tro	det	er	
fellessamling	i	gymsalen	
på	skolen,	men	klokka	er	
18.15	og	vi	er	i	
møtesalen	på	Bedehuset.	
Det	myldrer	og	summer	
alle	veier.	Barn	fyller	
nesten	alle	stoler	i	salen.	
Her	og	der	og	spredt	
omkring,	er	det	noen	
foreldre	som	er	med	på	å	
fylle	opp	noen	stoler	
også.		10-12	ledere	
bretter	opp	armene	og	er	
klar	for	en	time	med	mye	
aktivitet	fordelt	på	
nesten	alle	tilgjengelige	
rom	på	bedehuset.	
Uttrykket	liv	og	røre	
kommer	virkelig	til	sin	
rett!		

Det	er	masse	kreativitet	
fordelt	på	mange	
forskjellige	aktiviteter,	
høyt	og	lavt	–	inne	og	
ute!	

Her	kan	det	være	
matlaging	på	kjøkkenet,	
radiostyrte	biler	ute	på	
parkeringen,	bordtennis,	
bord	med	
hobbyaktiviteter,	
snekkerbod	og	lego	m.m.	
Mulighetene	er	mange-	

Velkommen	til	KreAktiv!	

Samlinger	for	barna	har	
en	lang	tradisjon	på	
bedehuset.		
Barneforeningen	har	
holdt	på	i	over	100	år.	
Guttelaget	startet	opp	for	
90	år	siden.	Det	er	
fortsatt	like	viktig	å	gi	
barna	våre	det	beste	vi	
har,	vissheten	om	at	Gud	
i	himmelen	elsker	hver	
enkelt	av	oss	så	høyt	at	

han	sendte	Jesus	til	å	dø	i	
vårt	sted.		

Vi	ønsker	å	formidle	Jesu	
kjærlighet	til	barna.	En	
kjærlighet	sterkere	enn	
døden.	Jesus	er	virkelig,	
og	Han	lever!		

Aktivitetene	på	
samlingene	har	vært	
mange	og	varierte	
gjennom	alle	disse	årene,	
og	det	gjelder	fortsatt.	Vi	
ønsker	at	barna	skal	ha	
en	positiv,	trygg	og	god	
plass	å	være.	Vi	ønsker	å	
være	gode	forbilder,	og	at	
hvert	barn	skal	oppleve	å	
bli	lagt	merke	til.	

Så var det dette nye 
da. Tankene våre har 
modnet over tid. Et 
ønske om å bruke 
resursene optimalt og 
gi et best mulig 
samlingspunkt for 
barna. Tanken om å 
slå sammen 
Barneforeningen og 
Guttelaget har derfor 
vært der ei stund.  

Så	i	høst	skjedde	det,	
guttenes	hemmelige	
snekkerrom	i	kjelleren	
de	siste	90	årene	åpnet	
dørene	for	jentene.	
Guttene	Sikk	plutselig	
muligheten	til	å	være	
med	på	ting	som	har	
vært	ukjent	for	de.			

Nå	samles	70-90	gutter	
og	jenter	fra	1.	–	4.	klasse	
hver	oddetallsmandag	på	
bedehuset	fra	18.15	–	
19.15.		

Det	var	veldig	spennende	
før	oppstart	hvordan	
dette	skulle	bli.	Det	er	
derfor	veldig	gledelig	å	

se	alle	barna	som	
kommer,	og	at	dette	
tilbudet	blir	satt	pris	på.	
Vi	er	en	god	blanding	av	
ledere,	damer	og	menn	i	
et	bredt	alderspekter	
som	nå	er	med	å	holde	
hjulene	i	gang.		

Vi	tror	det	er	en	styrke	i	
barnearbeidet	at	ledere	
fra	Barneforeningen	og	
Guttelaget	går	sammen	
om	å	drive	ett	arbeid	for	
barna.	Og	dette	nye	
fellesskapet	har	fått	
navnet	KreAktiv!	

Vi	er	takknemlige	for	at	
vi	får	være	med	å	bidra,	
hver	på	vårt	vis.	Gud,	vår	
Far	er	til	stede	der	vi	
samles	i	Hans	navn.	Vi	
tror	at	det	vi	er	med	å	gi	
til	barna	i	KreAktiv	betyr	
noe,	at	Guds	Ord	er	
levende	og	virker	i	hjerte,	
tanke	og	sinn	-	hos	ung	
og	gammel.	
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Awana
I begynnelsen av oktober hadde Vea 
Bedehusforsamling besøk av Anne Lene 
Otterøen, som er nasjonal leder i Awana 
Norge. 

Anne Lene delte erfaringer om hvordan 
de i hennes forsamling har tatt i bruk 
Awana. 

Hun fortalte også at forskning fra USA 
viser at over 90% tar sitt trosvalg før de 
er 19 år og over 80% tar valget mellom 
4 og 14 år. Dette forteller noe om 
viktigheten av barne- og ungdomsarbeid, 
og dette arbeidet ønsker Vea 
Bedehusforsamling å satse på. 

Visjonen til Awana er at barn og unge 
skal kjenne, tjene og elske Jesus gjennom 
hele livet. Oppdraget er – i samarbeid 
med foreldrene – å nå barn og unge med 
evangeliet samt å utruste ledere. 

Etter en lengre prosess med samtaler og 
planlegging, var søndagsskolen endelig 
klar for å starte med Awana.

Første søndagen i september hadde 
forsamlingen kickoff-samling for høsten, 
og her ble Awana presentert for store 
og små. Noen av de voksne syntes det 
virket så kjekt at de hadde lyst å 
begynne på søndagsskolen. 

Etter noen måneder med Awana, 
begynner vi å bli vant med de nye 
gruppenavnene; 

• Cubbies (førskolebarna),  
• Sparks (1.-4. klasse) og  
• T&T (5.-7. klasse) 

og at de oransje t-skjortene er byttet ut 
med grønne, gule og blå. 

En Awana-samling er delt i tre deler og 
består av bibelundervisning, smågrupper 
og lek/relasjonsbygging. Gjennom 
bibelundervisningen får barna bli kjent 
med Bibelen og Guds ord og gjennom 
smågruppefellesskap og lek/
relasjonsbygging får barna bli kjent med 
hverandre og de voksne. 

Anne Lene Otterøen fortalte om 
viktigheten av at barn og unge får 
oppleve gode relasjoner i forsamling, og 
at de blir både hørt og sett. Alle barna 
på søndagsskolen har fått en bok som de 
har mulighet til å lese i- og samtale om 
hjemme. 
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J u l a f t e n
VKU LOVSANG 

LAFFEN 
KONFIRMANTER 

LARS STENSLAND

Høytidsmøte klokka 15:00

Høytidsmøte 1. juledag klokka 12:00

Velkommen til 
Søndagssskolens 
juletrefest for små 
og store 3. juledag.

Juletrefest for VKU 
2. juledag klokka 

20:00



                                                                                                                             
Men når det blir forkynt at Kristus er stått 
opp fra de døde, hvordan kan noen blant 
dere da si at det ikke finnes noen 
oppstandelse fra de døde? For hvis de 
døde ikke står opp, er heller ikke Kristus 
stått opp. Men er ikke Kristus stått opp, da 
er vårt budskap tomt, og deres tro er også 
tom. Da står vi som falske vitner om Gud. 
For da har vi vitnet imot Gud når vi sier at 
han har oppreist Kristus, noe han ikke har 
gjort hvis døde ikke står opp. For hvis 
døde ikke står opp, er jo heller ikke Kristus 
stått opp. Men hvis Kristus ikke er stått 
opp, da er deres tro uten mening, og dere 
er fremdeles i deres synder. Da er også de 
fortapt som har sovnet inn i Kristus. Hvis 
vårt håp til Kristus gjelder bare for dette 
livet, er vi de ynkeligste av alle 
mennesker.  

1 Kor 15:12-19 

Korint var en ganske så stor by i den 
antikke verden. Byen lå på en landbro 
som forener halvøya Peloponnes med 
resten av det greske fastlandet – 
Akaia. I 1893 stod det ferdig en kanal 
som deler Peloponnes fra fastlandet, 
men på Paulus sin tid så lastet en om 
skipa i Korint. Da sparte de noe tid og 
mye risiko med å slippe å seile rundt 
sydspissen av Hellas – Kapp Maléa.  

Derfor ble også Korint en veldig rik by 
og en verdensmetropol. Mennesker fra 
hele det romerske riket og litt til hadde 
bosett seg i Korint for å drive med 
handel. Derfor fikk også Korint 
påvirkning fra alle verdens kanter og 
all slags avgudsdyrkelse og filosofiske 
retninger var å finne i Korint. Selv i dag 
bruker vi til tider utrykket å leve 
korintisk. Det vil si å leve utsvevende 
og umoralsk.  

Korint lå bare 78 km sørvest for Athen 
og fra Athen kom det mange filosofiske 
retninger. I Apostlenes gjerninger 
kapittel 17 kan vi lese om da Paulus 
kom til Athen. For ifølge Lukas 
(forfatteren av Apostlenes gjerninger) 
brukte verken athenerne eller 
utlendingene som bor der, tiden til noe 
annet enn å fortelle og høre siste nytt 
(Apg 17:21).  

Der forkynte Paulus evangeliet om 
Jesus, og noen av filosofene i byen ble 
så interessert at de ba ham om å 
redegjøre for denne nye filosofien på 

selveste Areopagos (en slags 
blanding av kommunestyre og 
tinghus).  

Alle var de veldig interesserte 
helt til Paulus kom frem til 
punktet om at Jesus hadde stått 
opp fra de døde. Da mistet de 
aller fleste interessen, og noen gjorde 
til og med narr av ham.  

De fleste filosofiske retninger i 
datidens Hellas trodde på et evig liv, 
men de trodde ikke på noen 
oppstandelse fra de døde. De trodde 
at når et menneske døde, ville sjelen 
forlate kroppen og bli forent med en 
slags verdensorden, mens kroppen 
ville råtne bort. Det var jo bare å åpne 
en grav, så ville det være helt åpenbart 
at kroppen råtner bort.  

Den dag i dag er det også mange som 
betviler noen oppstandelse fra de 
døde. Det virker ulogisk for mange. 
Evig liv, derimot, er det mange som 
tror på, i en eller annen form. Men 
Paulus understreker kraftig i sitt første 
brev til 
korinterne at 
hvis det ikke 
er noen 
oppstandelse 
fra de døde, 
da er jo 
heller ikke 
Jesus stått 
opp fra de 
døde. Da 
begynner hele 
kristentroa å vakle.  

At Jesus stod opp fra de døde, er ikke 
bare en perifer læresetning vi har. Nei, 
det er noe av selve fundamentet. Hvis 
Jesus ikke stod opp fra de døde, så er 
det heller ingen frelse. Da er det ingen 
tilgivelse for synd. Hvis Jesus ikke 
stod opp fra graven, var hele 
korsdøden forgjeves.  

For på langfredag betalte Jesus for 
alle våre synder, og på Påskedag gav 
Gud oss kvitteringen. Hvis Jesus ikke 
stod opp fra de døde, så er vi de 
største og mest patetiske idiotene som 
finnes – for da har vi satt vårt håp til 
noe som er fullstendig uten mening.   

Men Paulus slutter ikke med vers 19. I 
vers 20 skriver han: Men nå er jo 
Kristus stått opp fra de døde. Tidligere 
i kapittel 15 har Paulus gjort rede for 

en del vitner 
som har sett 
med egne øyne at 
Jesus hadde stått 
opp fra de døde. Kefas 
(Peter) og de andre apostlene møtte 
Jesus. Og det står også at Jesus viste 
seg for mer enn 500 mennesker på en 
gang - av dem lever de fleste ennå, 
skriver Paulus. Med andre ord: gå og 
spør dem selv! Det er haugevis med 
vitner! Enhver domstol ville dømt i 
favør – om det ikke var så ulogisk da, 
dette med oppstandelsen fra de døde.  

Men for oss som er kristne er dette 
ikke ulogisk. For oss er dette Guds 
egen redningsplan for å gi oss et evig 
liv. Vi skal også en dag skal stå opp fra 

de døde, slik som Jesus 
en gang gjorde, for å 
leve i all evighet 
sammen med ham. 
Derfor bekjenner vi 
også i den apostoliske 
trosbekjennelsen: 

Jeg tror på Den 
hellige ånd, 
en hellig, allmenn 

kirke, 
de helliges samfunn, 
syndenes forlatelse, 
legemets oppstandelse 
og det evige liv.  

Amen

Georg Stensland med 
familie bor og jobber til 
daglig i Nord-Afrika. 

Av Georg Stensland

Guds redningsplan
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Langfredag betalte 
Jesus for alle våre 
synder. Påskedag 

gav Gud oss 
kvitteringen



2023 går mot slutten. I det daglige går mye av 
tiden til å holde orden på bedehuset vi har, og 
jobbe med planene for nytt bedehus. Vi er så 
takknemlige for at bedehuset fylles opp av ung 
og gammel uke etter uke. Med stor frimodighet 
oppmuntrer vi alle til å være med i 
forbønn for alt arbeid på 
bedehuset. Måtte lyset vi har, 
få lyse klart ut over Vea, 
Karmøy og ellers hvor vi 
ferdes og møter folk.

Bedehuset 
Søndagsskolen er 
utvidet til tre grupper og 
vi har jobbet med å finne 
rom som kan brukes. Til 
slutt slo vi ut en vegg 
mellom bønnerom og 
lagerrom i kjelleren. Dette 
håper vi skal være en god 
løsning fram til vi får nytt hus.  

Vi har mange som bruker tiden sin på å 
vaske bedehuset. Disse vil vi takke for at de gjør en 
kjempejobb. Det er viktig at alle lag og foreninger selv 
rydder etter seg så jobben blir 
lettest mulig for vaskerne våre. Det 
er også noen som gir seg i 
vaskegruppene etter lang og tro 
tjeneste. Har du tid og mulighet til 
å være med på vaskedugnad 
setter vi stor pris på det. Ta i så fall 
kontakt med Kathrine Melhus på 
telefon 97720139.  

Nytt bedehus 
Siden vedtaket på ekstraordinær 
generalforsamling i april, har 
fokuset vært å samle inn penger. 
Dette for å få en finansieringsplan 
som gjør at vi får lån og sette i 
gang å bygge. Vi satte ned en 
innsamlingskomité som har jobbet 
på flere områder for å få inn 
penger og ikke minst skape giverglede. I arbeidet har vi 
vært spente og ydmyke, ikke minst siden det er økonomisk 
urolige tider vi nå lever i. Målet som komiteen satte var 
160.000 kr i fast givertjeneste hver måned og 3 000 000 kr 
i engangsbeløp.  

Det er med stor glede og takk til Gud vi nå kan fortelle at 
vi har nådd første og viktigste mål på veien som er faste 
gaver i måneden. Det vil si at finansieringsplanen vår er 
godkjent, og vi kan sette i gang å bygge.  

Bedehusfolket har ikke bare gjennom vedtak 
gjort på generalforsamling sagt at de vil 
bygge, men også gjennom forpliktende 

givertjeneste. HALLELUJA! Den gledelige nyheten 
ble feiret på søndagsmøte 12. november med 
konfetti, kake og lovsang.  

Styret ønsker å takke alle som har jobbet og 
jobber med nytt bedehus. Mange har stått på og 

vært tålmodige i mange år. Uten denne jobben ville 
ikke nytt hus blitt bygget. 

I skrivende stund fortsetter grunnarbeidene på tomta. 
Dimensjonering av bygget er også bestilt og ventes 
ferdigstilt innen 4-6 uker. Videre planer er ennå ikke helt 
på plass, men vi vil komme med informasjon så fort vi har 
den. 

Når det kommer til økonomi, 
ønsker vi fortsatt å være 
frimodige. Selv om målet for 
fast givertjeneste er nådd, er 
alle gaver kjærkomne. Store og 
små, fast givertjeneste eller 
engangsbeløp. Alle gaver går 
til bygging av nytt bedehus. 

Vi ønsker også igjen å 
presisere at alle gaver vil bli 
behandlet konfidensielt. Det er 
også mulig å ta kontakt med 
Skudenes & Aakra sparebank 
som har en representant som 
kan ta seg av anonyme gaver. 
Fast givertjeneste oppretter du 
selv på nettsiden vår 
veabedehus.no, i nettbanken 

eller ber banken ordne det for deg.  

Kontonummeret til Sørbø er: 3361.15.81284 

Hilser med Matt 28:18-20: 

Da trådte Jesus fram og talte til dem: «Jeg har fått all makt 
i himmelen og på jorden. Gå derfor og gjør alle folkeslag til 
disipler: Døp dem til Faderens og Sønnens og Den hellige 
ånds navn og lær dem å holde alt det jeg har befalt dere. 
Og se, jeg er med dere alle dager inntil verdens ende.»

Med takknemlighet Bedehusstyret

Oppdatering nytt 
bedehus

Vi	vil	takke	dere	
alle	igjen	for	trofasthet	
og	engasjement	for	vårt	

bedehus.	Vi	ber	om	forbønn	
for	bedehuset	og	arbeidet	

vi	står	i.	Må	Herren	
velsigne	dere	alle.



Året 1963 gikk en større vekkelse 
på bedehuset med talerne 
Magnus Solberg og los Elias 
Kvalvik. Det ble stor tilstrømming, 
til møtene og mange ble frelst.  

Mangel på lokale sangkrefter 
medførte at Henry Skorpe tok 
kontakt med Dagmar Nilsen og 
spurte om hun kunne starte et 
nytt musikklag. Dagmar og Josef 
var nygifte og flyttet året før fra 
Stord til Vea, Josef’s hjemplass.  

Dagmar tok på seg oppgaven og 
fikk med seg Josef. Etter hvert 
med småbarn i huset overlot 
Dagmar ledelsen til Gislaug 
Kvinnesland (nå gift Sveinall). 
Gislaug spilte trekkspill, det 
samme gjorde Grete Munkejord 
en tid.  

Etter at Gislaug ble gift og gravid, 
ble det behov for ny leder. Fra 
1971 overtok Dagfinn Knarvik 
ledelsen. Han skjøttet trofast 
rollen fram til han døde i 2006. 
Dagfinn var et lite orkester selv 
med sitt elektroniske 
trekkspill og ble 
sterkt savnet. 

Etter dette 
måtte 
musikklaget gå 
utenfor bygda 
for å finne en 
ny leder. Reidar 
Munkejord fra 
Åkra spilte 
piano og ledet 
musikklaget 
fra 2007 til 2013 
med mange 
egen skrevne og 
komponerte sanger. Etter ham 
overtok Kristian Brautaset fra 
Kopervik som fortsatt leder 
musikklaget på dyktig vis. 

Opp gjennom årene har mange 
vært med i musikklaget, både 
sangere og musikere med 
forskjellige instrumenter. I 
hovedsak har trekkspill og 

etterhvert piano, vært 
hovedinstrument. I tillegg til 
gitarer, og fra starten også 
mandolin og fele.  

Medlemstallet har variert opp 
gjennom årene. 1980-90 tallet var 
musikklagets ”storhetstid” både 
med hensyn til antall 
medlemmer og generasjoner, fra 
tenåringer til pensjonister. I dag 
teller vi ca 15 medlemmer. 

Musikklaget har opp gjennom 
årene deltatt på utallige møter. 
En del år tilbake utgjorde 
musikklaget på bedehuset og 
menighetsmusikken på Klippen 
”Fellesmusikken” som deltok 
både på fellesmøter og stod for 
friluftsmøte på skolen 17.mai. 
Mange minnes med glede 
musikklagets mange pinseturer i 

Sunnhordaland og Ryfylke med 
hele familiene. 

Vi i musikklaget synes det er en 
velsignelse å kunne være med å 
spre det gode budskap i sang og 
vitnesbyrd. Samtidig møter vi 
takknemlighet på plasser vi 
besøker. Selv om vi lever i en ny 
tid og andre musikkformer har 
overtatt i stor grad, ser vi fortsatt 
behov for å kunne delta med 
gode evangeliske sanger i 
tradisjonell stil.  

Vårt jubileumsønske er å få flere 
med i musikklaget, vi trenger 
flere medlemmer. Du er hjertelig 
velkommen! Fast øvelse 
annenhver mandag kl 19.30 
(oddetallsuker) på bedehuset. I 
musikklaget står vi sammen i 
tjenesten og har et godt åndelig 
og sosialt felleskap. 

Som seg hør og bør ble 60 års 
jubileet markert med fest på 
bedehuset 24.november.  

Egil Svela

Musikklaget Betel 60 år
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Har du noen minner fra barne- 
og ungdomstida på Vea og 
bedehuset? 

Jeg har mange gode minner fra 
en trygg oppvekst på Vea. Her 
fikk jeg vokse opp i en familie 
som lærte meg å bli 
kjent med 
Jesus. 
Bedehuset 
som var 
menigheten 
vår, ble en 
viktig del av 
hverdagen 
min.  

Helt fra 
søndagsskole 
til VKU har jeg 
fått delta på de 
ulike aktivitetene 
på huset. På søndagsskolen fikk 
jeg god undervisning av ledere 
som viste med sine liv at de var 
glad i Jesus. På bedehuset fant 
jeg min store lidenskap som er 
sang. Jeg fikk synge i barnekor, 
Sunshine, Ungdomsmusikken 
og VKU-lovsangsteam.  

I ungdomstiden var lørdager 
med VKU ukas høydepunkt. Der 
fikk jeg gode venner og høre god 
forkynnelse. Jeg var med i 
lovsangsarbeidet som har vært 
viktig for min tro, men som også 
har utviklet meg musikalsk.  

Bedehuset har vært et sted hvor 
troen min har fått vokse helt i fra 
barndom til ungdomsårene. Jeg 
er så takknemlig for at jeg fikk 
vokse opp på Vea der jeg fikk 
være en del av en Jesusfokusert 
meninghet 

Hva førte deg ut av bygda? 

Planen var at jeg skulle bo borte 
noen år før jeg kom 

tilbake til Vea. Det 
startet med at jeg 
flyttet til Lyngdal 
for å gå på 
videregående. 
Deretter tok jeg et 
bibelskoleår på 
DTS på 
Flekkerøya. Da 
jeg var ferdig der, 
ble det bryllup og 
lærerutdanning i 
Stavanger. Runar 

og jeg har siden 
bodd på Tau der vi trives veldig 
godt. Jeg kan nok noen ganger 
savne å bo på Vea. 

Hvor er du i livet nå? 

Jeg og Runar bor på Tau i 
Ryfylke sammen med barna 
våre Hanna 4 år og Arne 6 
måneder. 

Runar jobber som megler i 
Eigendomsmegler Vest og jeg 
jobber som lærer på Kf-skolen 
Jørpeland. 

Vi er engasjert i Tau 
bedehusforsamling og Klippen 
Jørpeland. Jeg er engasjert i 
søndagskolen og i 
lovsangsarbeidet. 

Når vi er på Vea i helgene, er det 
alltid godt å være tilbake på 
bedehuset. Det føles fortsatt som 
min menighet, selv om jeg bor 
borte .  

Vil til slutt hilse med et bibelvers: 

Fred etterlater jeg dere, min 
fred gir jeg dere, ikke den 
fred som verden gir. La ikke 
hjertet bli grepet av angst og 
motløshet»  

Johannes 14.27 

REDAKSJONEN 
Har du aktuelt stoff til Betel-Nytt er du 
hjertelig velkommen til å kontakte en av 
oss i redaksjonen. Vi er takknemlige for 
innspill. 

Ingrid Brekkå Rosberg - 404 90 702 
Inger Marie Nilsen - 922 46 138 
Oskar Jone Dalseth - 411 04 247 
Janne Hereid Rasmussen - 476 34 169 

PRINT / LAYOUT 
HBO 
Janne 

FAST GIVERTJENESTE 
Konto: 3361.64.07444 (driftskonto) 
Konto: 3361.15.81284 (nytt bedehus)

En utflytter 
Åsa Lindeflaten vokste opp på 
Sæviktun med to yngre brødre 
og foreldre Anne og Svein-Erik. 
Nå bor hun på Tau i Ryfylke 
sammen med mann og barn. Er 
hun på Vea hører et besøk på 
bedehuset med.
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